
 

 

 

Rada Miejska w Łomiankach 
BRM.0002.7.2024 

Protokół z VII/2024 
Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach 
z dnia 24 października 2024 roku 

 
VII Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęła się dnia 24 października2024 roku  
o godz. 16:00 w auli widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno-Sportowego  
w Łomiankach przy ul. Staszica 2.Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Łomiankach Marek Zielski.  
 
Ad I.  
Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Łomiankach Marek Zielski otworzył VII Sesję Rady 
Miejskiej w Łomiankach. Poinformował, że sesja Rady Miejskiej została zwołana na 
podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz § 32 
ust. 2i § 33 ust. 3 Statutu Gminy Łomianki stanowiącego załącznik Nr 1 do Uchwały Nr 
LXXXVI/604/2023 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 26 października 2023 roku. Powitał 
Radnych, Burmistrza, Panią Hannę Dąbrowską Skarbnik, Przewodniczących Zarządu Rad 
Osiedlowych i Sołeckich, Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych, Pracowników Urzędu, 
przedstawicieli prasy, mieszkańców obecnych na sesji i przed monitorami komputerów 
oglądających sesję dzięki transmisji dostępnej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 
Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, 
obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, 
dodał, że w związku z RODO udział w Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach wiąże się  
z przetwarzaniem danych osobowych w zakresie wizerunku lub głosu w przypadku wystąpień 
publicznych dodał, że pełny tekst klauzuli informacyjnej znajduje się na drzwiach 
wejściowych auli widowiskowej. Stwierdzono quorum niezbędne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
 
Następnie Przewodniczący  przedstawił porządek obrad Sesji: 

I. Otwarcie sesji. 
II. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łomianki na lata 2024-2034. 



III. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale Budżetowej Gminy 
Łomianki na rok 2024. 

IV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Kamieniec Ząbkowicki. 

V. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Bystrzyca Kłodzka. 

VI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Kłodzko. 

VII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie  
i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja budynków 
oświatowych w Gminie Łomianki” w ramach programu priorytetowego NFOŚiGW 
„Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół”. 

VIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych i zasad usytuowania na terenie Gminy Łomianki 
miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.  

IX. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 
Rozwoju Gminy Łomianki na lata 2026-2040. 

X. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia Regulaminu przyznawania 
stypendiów i nagród sportowych oraz stypendiów i nagród artystycznych w Gminie 
Łomianki. 

XI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/308/2021 Rady 
Miejskiej w Łomiankach z dnia 25 lutego 2021 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dziekanów 
Nowy Północny-Zachód”. 

XII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną 
nr 112/6 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 

XIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości oznaczonej jako działka 
ewidencyjna nr 377/19 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 

XIV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną 
nr 111/1 oraz części działki nr 110/2 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 



XV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości stanowiących działki ewidencyjne nr 
142/32 oraz części działek nr 142/33 i 142/35 z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 

XVI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną 
nr 118/5 z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 

XVII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania wyborów uzupełniających 
ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział Pracy  
i Ubezpieczeń Społecznych. 

XVIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania wyborów uzupełniających 
ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie. 

XIX. Informacja Burmistrza z analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu oraz 
jednostek podległych. 

XX. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z analizy oświadczeń majątkowych 
radnych. 

XXI. Przedstawienie sprawozdania Przewodniczącego Rady i Burmistrza z działalności 
między sesjami. 

XXII. Wnioski i zapytania mieszkańców. 
XXIII. Wolne wnioski radnych. 
XXIV. Zamknięcie obrad.  

 
 
Przewodniczący RM Marek Zielski udzielił głosu Tomaszowi Henrykowi Dąbrowskiemu 
Burmistrzowi Łomianek. 
Burmistrz Łomianek Tomasz Henryk Dąbrowski zwrócił się z prośbą o dołączenie do  
porządku obrad projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 
projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Łomianki na lata 2024-
2030. 
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie w sprawie dołączenia do  porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Łomianki na lata 2024-2030. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (19 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 2 nieobecnych) Rada przyjęła do 
porządku obrad projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 
projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Łomianki na lata 2024-
2030. 
 
 
 



 
 
 
Godz. 16:10 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt I porządku obrad. 
 
Ad II. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Łomianki na lata 2024-2034. 
Skarbnik Hanna Dąbrowska przedstawiła projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2024-2034. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marcin Kolwas przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie.  
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2024-2034. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (19 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 2 nieobecnych) Rada podjęła uchwałę 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2024-2034. 
 
Godz. 16:16 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt II porządku obrad. 
Na obrady Sesji przybył radny Tomasz Dąbrowski. 
 
Ad III. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale Budżetowej Gminy Łomianki na 
rok 2024. 
Skarbnik Hanna Dąbrowska przedstawiła projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 
Budżetowej Gminy Łomianki na rok 2024. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marcin Kolwas przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie.  
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian  
w uchwale Budżetowej Gminy Łomianki na rok 2024. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 1 nieobecnym) Rada podjęła uchwałę 
zmian w uchwale Budżetowej Gminy Łomianki na rok 2024. 
 
Godz. 16:19 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt III porządku obrad. 
 
 



Ad IV. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kamieniec 
Ząbkowicki. 
Skarbnik Hanna Dąbrowska przedstawiła projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Kamieniec Ząbkowicki. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marcin Kolwas przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie.  
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Kamieniec Ząbkowicki. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 1 nieobecnym) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kamieniec Ząbkowicki. 
 
Godz. 16:21 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt IV porządku obrad. 
 
Ad V. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Bystrzyca Kłodzka. 
Skarbnik Hanna Dąbrowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Bystrzyca Kłodzka. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marcin Kolwas przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie.  
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Bystrzyca Kłodzka. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 1 nieobecnym) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bystrzyca Kłodzka. 
 
Godz. 16:22 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt V porządku obrad. 
 
Ad VI. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kłodzko. 
Skarbnik Hanna Dąbrowska przedstawiła projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Kłodzko. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marcin Kolwas przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie.  
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Kłodzko. 



Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 1 nieobecnym) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kłodzko. 
 
Godz. 16:23 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt VI porządku obrad. 
 
Ad VII. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie  
i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja budynków oświatowych  
w Gminie Łomianki” w ramach programu priorytetowego NFOŚiGW „Wymiana źródeł ciepła  
i poprawa efektywności energetycznej szkół”. 
Naczelnik Wydziału Funduszy Zewnętrznych i Działalności Gospodarczej Aleksandra 
Jankowska omówiła projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie  
i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja budynków oświatowych  
w Gminie Łomianki” w ramach programu priorytetowego NFOŚiGW „Wymiana źródeł ciepła 
i poprawa efektywności energetycznej szkół”. 
Przewodniczący Komisji Społecznej Wojciech Moryciński przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie.  
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie złożenia 
wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja 
budynków oświatowych w Gminie Łomianki” w ramach programu priorytetowego NFOŚiGW 
„Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół”. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 1 nieobecnym) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. 
„Termomodernizacja budynków oświatowych w Gminie Łomianki” w ramach programu 
priorytetowego NFOŚiGW „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej 
szkół”. 
 
Godz. 16:26 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt VII porządku obrad. 
 
Ad VIII. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych i zasad usytuowania na terenie Gminy Łomianki miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.  
Naczelnik Wydziału Funduszy Zewnętrznych i Działalności Gospodarczej Aleksandra 
Jankowska omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 



sprzedaż napojów alkoholowych i zasad usytuowania na terenie Gminy Łomianki miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.  
Przewodniczący Komisji Społecznej Wojciech Moryciński przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie.  
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych i zasad 
usytuowania na terenie Gminy Łomianki miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych.  
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 1 nieobecnym) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych i zasad 
usytuowania na terenie Gminy Łomianki miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych. 
 
Godz. 16:27 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt VIII porządku obrad. 
 
Ad IX. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 
Gminy Łomianki na lata 2026-2040. 
Naczelnik Wydziału Funduszy Zewnętrznych i Działalności Gospodarczej Aleksandra 
Jankowska omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 
Rozwoju Gminy Łomianki na lata 2026-2040. 
Przewodniczący Komisji Społecznej Wojciech Moryciński przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie.  
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Łomianki na lata 2026-2040. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 1 nieobecnym) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Łomianki na lata 2026-
2040. 
 
Godz. 16:29 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt IX porządku obrad. 
 
Ad X. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia Regulaminu przyznawania stypendiów  
i nagród sportowych oraz stypendiów i nagród artystycznych w Gminie Łomianki. 



Naczelnik Wydziału Edukacji Anna Grabowska omówiła projekt uchwały w sprawie 
określenia Regulaminu przyznawania stypendiów i nagród sportowych oraz stypendiów  
i nagród artystycznych w Gminie Łomianki. 
Przewodniczący Komisji Społecznej Wojciech Moryciński przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie.  
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
określenia Regulaminu przyznawania stypendiów i nagród sportowych oraz stypendiów  
i nagród artystycznych w Gminie Łomianki. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 1 nieobecnym) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie określenia Regulaminu przyznawania stypendiów i nagród sportowych oraz 
stypendiów i nagród artystycznych w Gminie Łomianki. 
 
Godz. 16:36 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt X porządku obrad. 
 
Ad XI. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/308/2021 Rady Miejskiej 
w Łomiankach z dnia 25 lutego 2021 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dziekanów Nowy Północny-Zachód”. 
Naczelnik Wydziału Planowania Przestrzennego Pan Łukasz Fabrowicz omówił projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/308/2021 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 
25 lutego 2021 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Dziekanów Nowy Północny-Zachód”. 
Przewodniczący Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Eliasz Grubiński 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie.  
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXXV/308/2021 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 25 lutego 2021 roku  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Dziekanów Nowy Północny-Zachód”. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 1 nieobecnym) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/308/2021 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 25 lutego 
2021 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Dziekanów Nowy Północny-Zachód”. 

 
 
 



Godz.16:40 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XI porządku obrad. 
 
Ad XII. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
części nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 112/6 z obrębu 0021 Łomianki-
miasto. 
Naczelnik Wydziału Geodezji Magdalena Gartel omówiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 112/6 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 
Przewodniczący Komisji Technicznej Kamil Kaczyński przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie 
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 112/6 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; przy 1 nieobecnym) Rada podjęła uchwałę 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej 
działkę ewidencyjną nr 112/6 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 
 
Godz. 16:42 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XII porządku obrad. 
 
Ad XIII. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
części nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 377/19 z obrębu 0021 
Łomianki-miasto. 
Naczelnik Wydziału Geodezji Magdalena Gartel omówiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości oznaczonej jako działka 
ewidencyjna nr 377/19 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 
Przewodniczący Komisji Technicznej Kamil Kaczyński przedstawił pozytywną opinię komisji. 
W dyskusji wzięli udział: 



radny Piotr Rusiecki, Naczelnik Wydziału Geodezji Magdalena Gartel, radca prawny, radna 
Małgorzata Żebrowska-Piotrak, radny Paweł Stasiak, Naczelnik Wydziału Inwestycji Tomasz 
Koc. 
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości oznaczonej jako działka 
ewidencyjna nr 377/19 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (13 głosów za;  
0 głosów przeciw; 7 głosów wstrzymujących się; przy 1 nieobecnym) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości oznaczonej 
jako działka ewidencyjna nr 377/19 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 
 
Przewodniczący RM Marek Zielski ogłosił dziesięciominutową przerwę.  
Po przerwie Przewodniczący RM Marek Zielski wznowił obrady. 
 
Godz. 17:13 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XIII porządku obrad. 
 
Ad XIV. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
części nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 111/1 oraz części działki nr 110/2  
z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 
Naczelnik Wydziału Geodezji Magdalena Gartel omówiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 111/1 oraz części działki nr 110/2 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 
Przewodniczący Komisji Technicznej Kamil Kaczyński przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie 
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 111/1 oraz części działki nr 110/2 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 
Na obrady Sesji przybył radny Mateusz Krogulec. Z uwagi na to, że nie zdążył się zalogować 
do systemu, zgłosił do protokołu, że jest „Z”a podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 



trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 
111/1 oraz części działki nr 110/2 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (21 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się.) Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem 
jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 111/1 oraz części działki nr 110/2 z obrębu 0021 Łomianki-miasto. 
 
Godz. 17:16 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XIV porządku obrad. 
 
Ad XV. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
nieruchomości stanowiących działki ewidencyjne nr 142/32 oraz części działek nr 142/33  
i 142/35 z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 
Naczelnik Wydziału Geodezji Magdalena Gartel omówiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości stanowiących działki 
ewidencyjne nr 142/32 oraz części działek nr 142/33 i 142/35 z obrębu 0004 Dziekanów 
Leśny. 
Przewodniczący Komisji Technicznej Kamil Kaczyński przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie 
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości stanowiących działki 
ewidencyjne nr 142/32 oraz części działek nr 142/33 i 142/35 z obrębu 0004 Dziekanów 
Leśny. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (15 głosów za;  
0głosów przeciw; 6 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem 
jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu nieruchomości stanowiących działki 
ewidencyjne nr 142/32 oraz części działek nr 142/33 i 142/35 z obrębu 0004 Dziekanów 
Leśny. 
 
 



Godz. 17:18 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XV porządku obrad. 
 
Ad XVI. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
części nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 118/5 z obrębu 0004 Dziekanów 
Leśny. 
Naczelnik Wydziału Geodezji Magdalena Gartel omówiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 118/5 z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 
Przewodniczący Komisji Technicznej Kamil Kaczyński przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Brak chętnych do zabrania głosu w tym punkcie. 
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 118/5 z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (21 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem 
jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 118/5 z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 
 
Godz. 17:20 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XVI porządku obrad. 
 
Ad XVII. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania wyborów uzupełniających ławników do 
Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń 
Społecznych. 
Przewodniczący RM Marek Zielski  omówił pismo otrzymane od Prezesa Sądu Okręgowego 
w Warszawie z dnia 23.05.2024 r. o nr ADM.435.22.2024 dotyczące wyborów 
uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy Żoliborza w Warszawie, 
Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych, do Sądu Rejonowego dla Warszawy Żoliborza  
w Warszawie i Sądu Rejonowego w Warszawie. 
Przewodniczący zespołu opiniującego Eliasz Gubiński odczytał opinie o kandydatach na 
ławników. 



Przewodniczący RM Marek Zielski poprosił o zgłaszanie się kandydatów do komisji 
skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania tajnego. Zaproponował na członków komisji 
radnego Eliasza Grubińskiego oraz  radnego Jarosława Białobrzeskiego, radni wyrazili zgodę. 
Do komisji skrutacyjnej zgłosił się również radny Damian Sokołowki. 
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie w sprawie powołania komisji 
skrutacyjnej w składzie: radny Eliasz Grubiński, radny Jarosław Białobrzeski, radny Damian 
Sokołowski. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (21 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada przegłosowała skład komisji 
skrutacyjnej: Damian Sokołowki,  Jarosław Białobrzeski, Eliasz Grubiński. 
Następie komisja skrutacyjna ukonstytuowała się :  

1. Eliasz Grubiński - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, 
2. Jarosław Białobrzeski - Członek Komisji Skrutacyjnej, 
3. Damian Sokołowski -Członek Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Eliasz Grubiński przedstawił zasady głosowania.  
Członek komisji Jarosław Białobrzeski zaprezentował pustą urnę a Damian Sokołowski rozdał 
karty do głosowania, następnie wyczytywani kolejno radni wrzucali karty do urny. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania 
wyborach uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza  
w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych sporządzony na sesji w dniu 
24.10.2024. Protokół stanowi załącznik nr 1 do uchwały nr VII/78/2024 w sprawie dokonania 
wyborów uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza  
w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych.  
Ławnikiem do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział Pracy  
i Ubezpieczeń Społecznych została Pani Agnieszka Janowska. 
Przewodniczący RM Marek Zielski odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania wyborów 
uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie, 
Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. 
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie w sprawie dokonania wyborów 
uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie, 
Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (21 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie dokonania 
wyborów uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza  
w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. 
 
Godz. 17:45 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XVII porządku obrad. 
 
 
 



Ad XVIII. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania wyborów uzupełniających ławników do 
Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie. 
Przewodniczący RM Marek Zielski  omówił pismo otrzymane od Prezesa Sądu Okręgowego 
w Warszawie z dnia 23.05.2024 r. o nr ADM.435.22.2024 dotyczące wyborów 
uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy Żoliborza w Warszawie. 
Przewodniczący RM Marek Zielski  poinformował, że jeżeli nie usłyszy słowa sprzeciwu to 
ten sam skład Komisji Skrutacyjnej przeprowadzi tajne głosowanie przy tym projekcie 
uchwały. Nikt nie wyraził sprzeciwu  
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Eliasz Grubiński przedstawił zasady głosowania.  
Członek komisji Jarosław Białobrzeski zaprezentował pustą urnę a Damian Sokołowski rozdał 
karty do głosowania. Następnie kolejno wyczytani radni wrzucali karty do urny. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Eliasz Grubiński odczytał protokół z ustalenia wyników 
głosowania wyborach uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-
Żoliborza sporządzony na sesji w dniu 24.10.2024 r. Protokół stanowi Załącznik nr 1 do 
uchwały nr VII/79/2024 w sprawie dokonania wyborów uzupełniających ławników do Sądu 
Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie.  
Ławnikiem do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie została Katarzyna 
Chrzanowska. 
Przewodniczący RM Marek Zielski odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania wyborów 
uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie. 
Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie w sprawie dokonania wyborów 
uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (21 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie dokonania 
wyborów uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza  
w Warszawie. 
 
Godz. 17:58 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XVIII porządku obrad. 
 
Ad XIX. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Łomianki na lata 2024-2030. 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Łomiankach Pani Dominika Kowalczyk – Ptasińska 
omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Społecznej Wojciech Moryciński przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 
W dyskusji głos zabrali: 
Wiceprzewodniczący RM Krzysztof Wawer, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Łomiankach Pani Dominika Kowalczyk – Ptasińska. 



Przewodniczący RM Marek Zielski zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych dla Gminy Łomianki na lata 2024-2030. 
Przewodniczący RM Marek Zielski stwierdził, że w wyniku głosowania (19 głosów za;  
0 głosów przeciw; 2 głosy wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych dla Gminy Łomianki na lata 2024-2030. 
 
Godz. 18:16 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XIX porządku obrad. 
 
Przewodniczący RM Marek Zielski ogłosił dziesięciominutowa przerwę. 
Po przerwie obrady wznowiono. 
 
Ad XX 
Informacja Burmistrza z analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu oraz 
jednostek podległych. 
Burmistrz Łomianek Tomasz Henryk Dąbrowski odczytał analizę oświadczeń majątkowych 
pracowników Urzędu oraz jednostek podległych. 
 
Godz. 18:19 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XX porządku obrad. 
 
Ad XXI 
Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z analizy oświadczeń majątkowych radnych. 
Przewodniczący RM Marek Zielski odczytał analizę oświadczeń majątkowych radnych. 
 
Godz. 18:30 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XXI porządku obrad. 
 
Ad XXIII 
Wnioski i zapytania mieszkańców. 
Wojciech Berger Przewodniczący Komisji Dialogu Społecznego ds. Zieleni i Ochrony 
Przyrody poprosił o zabezpieczenie środków finansowych na rok 2025 na kształtowanie  
i pielęgnację zieleni, sadzenie nowych drzew i nowych krzewów na terenie gminy Łomianki. 
Katarzyna Lewandowska Przewodnicząca Osiedla Burków zaprosiła wszystkich 
zgromadzonych do wzięcia udziału w obchodach 11 Listopada na osiedlu Łomianki Buraków. 
Ponad to odniosła się do podjętego w dniu dzisiejszym projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Łomianki na lata 2026-2040. 
Na zadane pytania odpowiedział Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej Łukasz 
Fabrowicz oraz Naczelnik Funduszy Zewnętrznych i Działalności Gospodarczej Aleksandra 
Jankowska 



 
Godz. 18:30 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XXIII porządku obrad. 
 
Ad XXII 
Przedstawienie sprawozdania Przewodniczącego Rady i Burmistrza z działalności między 
sesjami. 
Przewodniczący RM Marek Zielski oświadczył, że sprawozdanie Przewodniczącego Rady  
i Burmistrza z działalności między sesjami zostało przesłane do radnych drogą  mailową. 
 
Godz. 18:40 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XXII porządku obrad. 
 
Ad XXIV 
Wolne wnioski radnych. 
Radna Małgorzata Żebrowska - Piotrak zwróciła się do Urzędu Miejskiego w sprawie 
zorganizowania przez Urząd Miejski w Łomiankach szkolenia dotyczącego planu ogólnego 
Gminy Łomianki, odniosła się również do skargi która wpłynęła do Urzędu Miejskiego  
w Łomiankach dotyczącego Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego, na 
wszystkie pytania odpowiedział Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej Łukasz 
Fabrowicz. 
Radny Wojciech Moryciński podziękował Pani Naczelnik Wydziału Edukacji za prace włożoną 
w projekt uchwały w sprawie określenia regulaminu stypendialnego i nagród w Gminie 
Łomianki. 
Radny Eliasz Grubiński poruszył temat ul. Fabrycznej i poruszania się na niej samochodów 
ciężarowych do powyższego odniósł się Naczelnik Wydziału Inwestycji Tomasz Koc. 
Radny Piotr Rusiecki poruszył temat projektu przebudowy ul. Wiślanej oraz  wycince drzew. 
Poprosił o przygotowanie raportu dotyczącego nie przyłączonych posesji do sieci wodno-
kanalizacyjnych. Do tematu ul. Wiślanej odniósł się Naczelnik Wydziału Inwestycji Tomasz 
Koc. 
Radna Małgorzata Żebrowska – Piotrak odniosła się do tematu wycinki drzew na  
ul. Wiślanej. Dodatkowo poinformowała radnych, że w miesiącu wrześniu brała udział  
w odsłonięciu Pomnika Lotników Alandzkich Niosącym Pomoc Powstańcom Warszawskim,  
w mieście siostrzanym Columbia Heights 
Wiceprzewodniczący RM Krzysztof Wawer zaproponował aby Urząd Miejski w Łomiankach 
nawiązał współpracę z gminą dotkniętą powodzią.  
 
 
 
 
 



Godz. 19:00 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XXIV porządku obrad. 
 
Ad XXV 
Zamknięcie obrad.  
 
Godz. 19:00 
Przewodniczący RM Marek Zielski zamknął punkt XXV porządku obrad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Załącznik: Lista obecności 

Przygotował(a): Monika Pokorska 

 

Stenogramy i protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, wyniki imiennego głosowania, stanowiska i aktualne składy komisji Rady Miejskiej dostępne są w serwisie 

internetowym Urzędu Miejskiego www.lomianki.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej www.bip.lomianki.ploraz w Biurze Rady Miejskiej (ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63 41). 
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